

## اسم الرياضة / الاتحاد: اتحاد الفروسية قفز الحواجز

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين واللاعبات الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات متضمنة العمر:

1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
3. لا يسمح للاعب/ة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء
4. يسمح مشاركة سعودي/ة الجنسية، وكما يُسمح بمشاركة الغير سعوديين بشرط ان يحمل اقامة لاتقل عن سنة سارية المفعول وستكون نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضيين كما يُسمح بمشاركة المواليد وأبناء المواطنة (يعامل المواليد كالمواطنين في حال أثبت ذلك)
5. يجب أن يكون اللاعب/ة لائق/ة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة اصداره عن 6 أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي و ضروره احضاره بيوم إقامة تجارب الاداء.
6. في حال الرياضه مفعلة بالاندية الحكوميه / نادي خاص (نافس) لابد أحضار اللاعب/ة اخضار الكورنيه الخاص به وتمثيل ناديه المسجل بنظام الاداء الرياضي.
7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب/ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
8. أن يكون المشارك ملم بالأنظمة واللوائح الخاص باللعبة
9. أحضار معدات اللعبة الخاصه به .
10. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب السعودية 2024 في الحملات الاعلاميه والاعلانية على وسائل الاعلام ، ومنصات التواصل الاجتماعي.
11. يتم تسجيل الفرسان عن طريق رابط التسجيل للاتحاد السعودي للفروسية وتأكيد المشاركة لمدة لاتقل عن اسبوعين من إقامة البطولة .
12. لا يسمح بتسجيل المبتدئين.
13. في حال وجود نقاط تأهيل للمشاركة، المؤهلون للألعاب الأولمبية باريس 2024 سيحصلون على التأهل التلقائي للألعاب السعودية.
14. سيكون هناك شوط فردي للفرسان والفارسات الشباب (18) عاما فما دون بحد أقصى 50 فارسا وفارسة.
15. ان يكون الفارس والخيول مسجلة بالاتحاد السعودي للفروسية ويملك عضوية سارية و في حال الفارس لم يكن مسجل بالاتحاد يرفق ما يثبت بأن تم مشاركة ببطولات داخلية أو خارجية.
16. ان لا يكون الفارس لديه عقوبات او ملاحظات بالاتحاد الدولي او الاتحاد السعودي للفروسية.
17. ان لا يقل عمر الفارس عن 14 سنة مواليد 2010 و ما قبله.
18. التاكيد خلال فترة التسجيل بأن نسبة السيدات المسجلين لا تقل عن 20% للسيدات والشابات.

# 2024



19. اذا كان الفارس مقيماً يجب أن تكون لديه إقامة سارية المفعول مدتها سنة.
20. مواليد السعودية يسمح له بالمشاركة.
21. ابن مواطنة يسمح له بالمشاركة.
22. تكون دورة الالعاب السعودية لقفز الحواجز من ثلاثة أيام: شوط للناشئين وشوط للكبار للتصفيات في كل من اليوم الاول واليوم الثاني للتأهل للنهائي في اليوم الثالث.

جدول الأشواط	القانون	الارتفاع	آلية التأهل
يغلق التسجيل			
الكشف البيطري			
الشوط الأول تأهيلي فردي الشباب	115	274.2.5	
الشوط الأول تأهيلي فردي الكبار	125	274.2.5	
الشوط الثاني تأهيلي فردي الشباب	120	238.2.1	كل من قطع خط النهاية في اليوم الأول
الشوط الثاني تأهيلي فردي الكبار	130	238.2.1	كل من قطع خط النهاية في اليوم الأول
يوم راحة			
الجولة الأولى نهائي فردي الشباب	125	273.3.3.1	أفضل 50% من اليوم الثاني (أخطاء و زمن)
الجولة الثانية نهائي فردي الشباب	125	273.3.3.1	أفضل 50% من الجولة الأولى
الجولة الأولى نهائي فردي الكبار	135-140	273.3.3.1	أفضل 50% من اليوم الثاني (أخطاء و زمن)، و المؤهلون للألعاب الأولمبية باريس 2024 ، والذين حصلوا على ميدالية في دورة الألعاب الآسيوية في هانغزو
الجولة الثانية نهائي فردي الكبار	135-140	273.3.3.1	أفضل 50% من الجولة الأولى

شرح المادة 273.3.3.1 للشوط النهائي (جولتين، 50% ينتقلون للجولة الثانية):

- تتكون هذه المنافسة من جولتين بنفس السرعة. يجب على كل فارس أن يشارك بنفس الحصان. لا يجوز للفرسان الذين تم إستبعادهم أو انسحابهم خلال الجولة الأولى المشاركة في الجولة الثانية.
- يجب على جميع الفرسان المشاركة في الجولة الأولى، وينتقل إلى الجولة الثانية 50% حسب الأقل أخطاءً و الأسرع زمنياً
- سيتم تحديد المراكز وفقاً لمجموع الأخطاء خلال الجولتين وزمن الجولة الثانية.

First Round	Second Round		Jump-Off
Table A	Table A	Starting order	Starting order
3.3.1. Against the clock	Against the clock	Reverse order of penalties and time in the 1 <sup>st</sup> round; Athletes retain their drawn order in case of equality of penalties and time	No jump-off

# 2024



## Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for Trials or Qualifications, Including Age:

- 1 . Athletes must wear appropriate sports attire.
- 2 . Athletes who are suspended due to disciplinary action are not allowed to participate.
- 3 .Players are not allowed to participate in more than one trials.
- 4 . Participation is allowed for Saudi nationals, As non-Saudis are allowed to participate provided that they hold a valid residency permit of no less than one year. with foreign participants limited to 12% of the total number of athletes (Non-Saudis born in Saudi Arabia will be treated as Saudi nationals upon verification).
- 5 . Players must be medically fit and must present a medical report issued within the last six months. No one will be allowed to participate without the medical report, which must be presented on the day of the trials.
- 6 . If the sport is active in government clubs or private clubs (Nafes), the player must bring their club ID and represent their registered club in the sports performance system.
- 7 . If the same competition is available for both youth and adults or for young women and adult women, the player must choose one competition as they cannot participate in both categories.
- 8 . Participants must be familiar with the rules and regulations of the game.
- 9 . Players must bring their own game equipment.
- 10 . The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the Saudi Games 2024 for media and advertising campaigns on media outlets and social media platforms.
- 11 . Riders must register via the Saudi Equestrian Federation's registration link and confirm participation for a  
  
period of no less than two weeks from the tournament's holding.
- 12 . Beginners are not allowed to register.
- 13 . In case there was a ranking system for participation in Saudi Games, those who qualify for the Paris 2024 Olympic Games will receive automatic qualification for the Saudi Games.

# 2024



14. There will be an individual competition for young male and female riders (18 years of age and under) with a maximum of 50 male and female riders.

15. The rider and the horse must be registered with the Saudi Equestrian Federation and have a valid membership. In the event that the rider is not registered with the Federation, proof must be attached that he has participated in internal or external shows.

16. The rider must not have any sanctions or notices from the International Federation or the Saudi Equestrian Federation.

17. The rider must be at least 14 years old (born in 2010 or before).

18. Ensure during the registration period that the percentage of registered females is not less than 20%.

19. If the rider is a resident, he must have a valid 1-year residence permit.

20. Those born in Saudi Arabia are allowed to participate.

21. The son of a female citizen is allowed to participate.

22. The Saudi Games Show Jumping tournament will consist of three days: a round for young riders & a round for adults on each of the first day and the second day, to qualify for the final on the third day.

show schedule	Article	Height	to participate Allowed
Registration is closed			
Inspection Vet			
Young - First Qualifier	274.2.5	115	
Adults - First Qualifier	274.2.5	125	
Young - Second Qualifier	238.2.1	120	All who crossed the finish line in the 1st day
Adults - Second Qualifier	238.2.1	130	All who crossed the finish line in the 1st day
Rest day			
Young Final - First Round	273.3.3.1	125	Best 50% from the 2nd day (faults & time)
Adults Final - First Round	273.3.3.1	135-140	Best 50% from the 2nd day (faults & time), plus those who qualify for Paris 2024 Olympic Games, and who won a medal at the Asian Games in Hangzhou.
Young Final - Second Round	273.3.3.1	125	Best 50% from the 1st round
Adults Final - Second Round	273.3.3.1	135-140	Best 50% from the 1st round

# 2024



FEI Article 273.3.3.1 (Final Round), COMPETITION OVER TWO ROUNDS, 50% of riders to the second round:

- This Competition comprises, with the same speed, two courses. Each Athlete must participate with the same Horse. Athletes, who have been eliminated or who have retired during the first round, may not take part in the second round.
- All the Athletes have to take part in the first round, 50% of riders go forward to the second round, least penalty points & fastest.
- The classification will be established according to aggregate Penalties over both rounds and the time incurred in the second round.

<b>First Round</b>	<b>Second Round</b>		<b>Jump-Off</b>
<b><u>Table A</u></b>	<b><u>Table A</u></b>	<b><u>Starting order</u></b>	<b><u>Starting order</u></b>
3.3.1. Against the clock	Against the clock	Reverse order of penalties and time in the 1 <sup>st</sup> round; Athletes retain their drawn order in case of equality of penalties and time	No jump-off